
Dialogmøte med Oppom 16. februar 2017: «Kørrens Framtid» 
 

Styret består av: 

Peter Sundsrud (leder) 

Kjell Roger Nilsen (Historielaget) 

Roar Høisveen (Leder Oppvekst og omsorg) 

Annemieke van Middelaar (Frivilligsentralen) 

Rita Berget Lindblad (Kultur, sekretær) 

Forfall: Kjell Roger Nilsen og Annemieke van Middelaar 

 

INNSPILL 

Styret må involveres i større grad enn tidligere, og Oppvekst og omsorg (Oppom) ønsker en tettere 

dialog med styret. Det er også viktig og nødvendig med en bedre dialog mellom Oppom og Utvikling 

og planutvalget.  

Virksomhet teknisk har en viktig rolle for gjennomføring av tiltak på bygdetunet. Få inn byggene i 

vedlikeholdsplanen, og ha faste tidsintervaller vedr. maling utvendig / innvendig, oppfølging av 

generelt vedlikehold, bekjempelse av skadedyr i hovedhuset osv.  

 

VEDLIKEHOLD / REHABILITERING 

Stort fokus på låve og stabbur som er i dårlig forfatning. Det må avklares hva det vil koste å 

restaurere / rehabilitere bygningene. 

Låven: Grunnmuren synker og hele bygget er skjevt. Fare for at bygningen faller sammen. Bygget er 

stengt inntil videre. 

Stabburet: Råte i tømmerveggene. Konstruksjonen henger litt.  

Hovedhuset: Må tettes for skadedyr / mus. Trenger et nytt kjøkken.  

 

Diverse mulige støtteordninger  

Riksantikvaren, Østfold Fylkeskommune, UNI Stiftelsen, Norsk Kulturråd, Marker Sparebank / Høland 

og Setskog Sparebank, Gjensidigestiftelsen, Sparebankstiftelsen Østfold Akershus m.fl.  

 

Styret ønsker et aktivt bygdetun med utstillinger, konserter, fester, kioskdrift m.m. Det må vurderes 

om stedet er mest tjent med kommunal drift eller via en stiftelse. Det krever stor dugnadsvilje for å 

opprettholde bygdetunet videre.  

 

Ref. Rita Berget Lindblad 


